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Abstract (en)
The chamber has a starter film for cooling a combustion chamber wall (4). A combustion chamber head is limited towards a combustion chamber
by a heat shield (5), where cooling air is introduced in to the head. A base plate (2) is arranged at a distance from the heat shield and includes
openings (6) in a rim area for passing the cooling air. Center axes (17) of the openings are inclined at a shallow angle (alpha) relative to the
combustion chamber wall. A cooling airflow (3) is conducted via the openings in a direction of flow onto a deflection area.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf eine Gasturbinenbrennkammer mit Starterfilm zur Kühlung der Brennkammerwand, mit einem durch ein Hitzeschild
(5) zur Brennkammer hin begrenzten Brennkammerkopf, in welchen Kühlluft einleitbar ist, wobei beabstandet zu dem Hitzeschild (5) eine
Grundplatte (2) angeordnet ist, welche an ihrem Randbereich mit mehreren Öffnungen (6) zur Durchführung von Kühlluft versehen ist, dadurch
gekennzeichnet, dass die Mittelachsen (17) der Öffnungen (6) in einem flachen Winkel (±) zur Brennkammerwand (4) geneigt ausgebildet sind.
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